
 

 
Side 1 

REFERAT – BESTYRELSESMØDE 
11. december 2023 

Mollerup Golf Club 
Møde nr. 7 

 

 

1. Godkendelse af referat 

2. Godkendelse af dagsorden 

3. Orientering siden sidst 

4. Økonomi 

5. Handleplan 2024 

6. Eventuelt 

 

 Deltagere 

 Anette Buun Syvertsen, Jan Lauridsen, Benny Jepsen, Carsten Skakkebaek, 
Christian Vogensen, Erwin Berngruber, Gert Nielsen, Ulla Køpfli og Ulrik 
Sørensen 

  

 Deltager ikke 

 Anton Posselt Sønniksen, Patrick Czyz Bendsen 

  



 

 
Side 2 

1. Godkendelse af referat 

 Godkendt referat af d. 30. oktober. 

  

 

2. Godkendelse af dagsorden 

 Dagsorden er godkendt. 

Ulrik Sørensen deltager, da budgettet skal fremlægges og 
banebudgettet er den væsentligste del.  

  

 

3. Orientering siden sidst 

 a) Formanden 

b) Administrationen 

o Status på medlemmer 
o Status på prøvemedlemmer 

c) Udvalgene 

 

 a) Formanden, I formandens fravær gav Gert information 

 

o Der har været afholdt evalueringsmøde med KiK (Klubber i Klubben). 
Referat fra mødet fremsendes snarest. De primære områder som blev 
behandlet, er deadlines i forhold til banestarter og fortrinsretter, som 
er flyttet til 72 timer før start.  
Problematikken omkring Tirsdagspigernes mulighed for at spille med 
seniorklubben, er ikke løst. Forskellige muligheder er fremlagt og der 
vil i begyndelse af 2024 blive indkaldt til et opfølgende møde.  
 

 
 
 

 



 

 
Side 3 

b) Administrationen 

o Med et 3. skriv til klubbens medlemmer, lykkes det at få det 
nødvendige antal donationer i forhold til søgning af 
momskompensation.  

o Der er indgået en aftale med Golfshoppen om at de kan benytte 
en del af kontoret til shop med udstyr. Deres nye butiksbestyrer 
Simon, vil hjælpe med frontoffice og sekretærarbejdet fremover. 

o ESG – Jan har afholdt møder med potentielle partnere, som skal 
hjælpe i den fremadrettet proces og implementering. 
Det bliver virksomheden cApung, som bliver rådgiver for MGC.  
 

 
c) Udvalgene 

 

o Erhvervs- og sponsorudvalget har en forbrugerundersøgelse i gang 
og resultatet heraf foreligger i løbet af den kommende uge. 

o Eliten har vintertræning i Egåsalen og udnytter også Pro’ernes 
opsætning af net. 

  

 

4. Økonomi 

 a) Ledelsesrapport november 

b) Budget 2024 

 a) Ledelsesrapporten for november 2023 var lavet på dagen og mangler 
derfor enkelte områder for at være endelig og gennemarbejdet, men 
den viser et positivt resultat for måneden. Endelig ledelsesrapport 
fremsendes i næste uge. 
Indoor og træning har præsteret rigtig godt i november måned. 
Vareforbruget er også tilfredsstillende.  
Restauranten har ikke præsenteret som forventet og ligger under 
budget.  
Klubben har modtaget momskompensation og Jan arbejder stadig på 
lønkompensation fra coronatiden. Årets resultat forventes derfor 
stadig positivt. 
 

b) Budget 2024 
Budgetprincipperne blev diskuteret og der er nu enighed om afsætning 
og fordelingen af strategipuljen og overskud på bundlinjen. Samlet skal 
dette udgøre 5 % af omsætningen.  



 

 
Side 4 

Det medfører at der i det foreløbige budget er poster, som kan 
fordeles mere hensigtsmæssigt, hvilket Jan vil gøre og fremsender 
derefter budgetudkast til bestyrelsens godkendelse i næste uge. 
 
Ulrik gennemgik banens budget med særligt fokus på klubbens egen 
vandboring og overgangen til robotter til klipning af banen.  
Der søges nu fonde til etablering af vandboringen. 
Samlet set forventes de primære besparelser på egen vandboring og 
robotter først for alvor i de kommende år, da indkøringsfaserne vil 
kræve mandskabstimer til robotter og etableringsomkostninger til 
vandboring.  

 

5. Handleplaner 2024 

 Medlemsundersøgelsen af afsluttet og handleplaner for 2024 er 
fastlagt.  

Opsummering af medlemsundersøgelsen udsendes til klubbens 
medlemmer med de nye handleplaner.  

Handleplaner fremlægges ligeledes på hjemmesiden. 

  

 
 

6. Eventuelt 

 Intet at bemærke.  

 


